



THE CANADIAN CENTRE FOR
FOOD INTEGRITY

HELPING CANADA'S FOOD SYSTEM EARN TRUST

News Release | Join us at the Public Trust Summit 2023

Guelph, ON - September 13, 2023 - The Public Trust Summit, hosted by The Canadian Centre for Food Integrity (CCFI), is intended to unite agrifood industry leaders, government officials, experts, and stakeholders from across Canada in an engaging and impactful event. The 2023 edition will take place on October 17 and 18 at the Westin Toronto Airport Hotel.

The goal is to foster meaningful discussions, share insights, and collaborate on strategies to enhance public trust in the food system. By focusing on transparency, sustainability, and ethical practices, the Public Trust Summit 2023 aims to create a positive and lasting impact on how consumers perceive the food system.

Program Highlights:

- Keynote Speaker: Darrell Bricker, Global CEO, IPSOS Public Affairs will provide key insights into the changing demographic landscape of Canada and the upcoming transition between new demand and old supply.
- Keynote Speaker: Derek Nighbor, President & CEO of the Forest Products Association of Canada, will share his unique perspectives in the forest industry and draw parallels with the food system.
- Consumer Panel: Individuals from diverse backgrounds will engage in an interactive discussion covering topics like Food Security, sustainability and what factors motivate their purchasing patterns.
- Research Results: Be the first to discover what the results of the 2023 Public Trust Research unveil and learn more about the top trends in consumer attitudes.
- Breakout Sessions: Attendees can collaborate with peers and explore subjects including food trends, SEO and demographics.
- Networking: Forge connections with industry peers, establish valuable partnerships, and exchange innovative ideas.

“Bringing together accomplished industry luminaries, we eagerly anticipate insightful discussions on enhancing public trust in the food system. Their expertise will lead the way to collaborative improvements.” said John Jamieson, President and CEO of the CCFI.

To view the full program and register for the Public Trust Summit 2023, please visit:

<https://www.foodintegrity.ca/events-page/2023-public-trust-summit/>

About the Canadian Centre for Food Integrity

The Canadian Centre for Food Integrity is a national charity with a clearly defined vision to elevate Canada's food system to be the most trusted in the world. It earns public trust by leading through transparent two-way communications, research and resources. For more information, visit [foodintegrity.ca](https://www.foodintegrity.ca) and follow us on [LinkedIn](#) and [Twitter](#).

Media Contact:

Jennily Germain Lauzon

Rejoignez-nous au Sommet sur la confiance du public 2023 : Cultiver la confiance par la collaboration

Guelph (Ontario) – Le 13 septembre 2023 – Le Sommet sur la confiance du public, organisé par le Centre canadien pour l'intégrité des aliments (CCIA), vise à rassembler les leaders de l'industrie agroalimentaire, les représentants du gouvernement, les experts et les parties prenantes de partout au Canada lors d'un événement engageant et percutant. L'édition 2023 se tiendra les 17 et 18 octobre à l'hôtel Westin Toronto Airport.

L'objectif est de susciter des discussions significatives, de partager des idées et de collaborer sur des stratégies visant à renforcer la confiance du public envers le système agroalimentaire. En mettant l'accent sur la transparence, la durabilité et les pratiques éthiques, le Sommet sur la confiance du public 2023 vise à créer un impact positif et durable sur la perception que les consommateurs ont du système agroalimentaire canadien.

Points forts du programme :

- Conférencier : Darrell Bricker, directeur général, IPSOS Public Affairs, fournira des perspectives clés sur l'évolution démographique du Canada et la transition à venir entre la nouvelle demande et l'ancienne offre.
- Conférencier : Derek Nighbor, président et chef de la direction, Association des produits forestiers du Canada, partagera ses perspectives uniques sur l'industrie forestière et établira des parallèles avec le système alimentaire.
- Panel de consommateurs : Des individus de divers horizons participeront à une discussion interactive couvrant des sujets tels que la sécurité alimentaire, la durabilité et les facteurs qui motivent leurs habitudes d'achat.
- Résultats de la recherche : Soyez les premiers à découvrir les résultats de la recherche 2023 sur la confiance du public et en apprendre davantage sur les principales tendances dans les attitudes des consommateurs.
- Ateliers de groupes : Les participants pourront collaborer avec leurs pairs et explorer des sujets tels que les tendances alimentaires, le référencement et la démographie.
- Réseautage : Établissez des liens avec vos pairs de l'industrie, nouez des partenariats précieux et échangez des idées innovantes.

« En réunissant d'éminents leaders de l'industrie, nous anticipons avec enthousiasme des discussions enrichissantes visant à renforcer la confiance du public envers notre système alimentaire. La mise en commun de leur expertise ouvrira la voie à des améliorations importantes. » a déclaré John Jamieson, président-directeur général du CCIA.

Pour consulter le programme complet et vous inscrire au Sommet sur la confiance du public 2023, veuillez visiter : <https://www.foodintegrity.ca/events-page/2023-public-trust-summit/>

À propos du CCIA

Le Centre canadien pour l'intégrité des aliments est un organisme de bienfaisance d'envergure nationale dont le mandat est clairement défini : fournir ses services pour aider le système agroalimentaire canadien à renforcer la confiance du public à son égard. Pour cela, il coordonne des recherches, entame des dialogues et propose des ressources et des formations. Pour plus d'information, visitez foodintegrity.ca et suivez-nous sur [LinkedIn](#) et [Twitter](#).

Jennily Germain Lauzon
Gestionnaire des communications
jennily@foodintegrity.ca

Canadian Centre for Food Integrity
www.foodintegrity.ca | learnmore@foodintegrity.ca



Canadian Centre for Food Integrity | 100 Stone Road West, Suite 105, Guelph, N1G 5L3
Canada

[Unsubscribe \[toni@foodintegrity.ca\]\(mailto:toni@foodintegrity.ca\)](#)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data
Notice](#)

Sent by toni@foodintegrity.ca powered by



Try email marketing for free today!